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سرمقاله

تفاوت نگاه به ظریف
ادامه از صفحه یک

نمایندگان مجلس شورای اسلامی که برآمده از 
رای و نظر مردم هستند راهکاری بیابند تا ملت و 
دولت وفاق ملی که به همه گروه های سیاسی 
در چارچوب قانون اساسی کشور به یک چشم 
نگاه کرده و نگاه های حزبی را کنار گذاشته به 
دکتر ظریف که مردی پخته در علم سیاست و 
اندیشمندی فرهیخته هستند و نماد وفاق ملی 
در دولت دکتر پزشکیان می باشند فرصت ادامه 
حضور در دولت را بدهند و یادشان باشد مقام 
معظم رهبری بارها از ایشان تعریف و تمجید 
کردند و دکتر ظریف را مردی متدین و دلسوز 
انقلاب اسلامی و دوست خویش خطاب کردند 
و گفتند آقای دکتر ظریف و همکارانشان آزمون 
خوبی را از سر گذراندند؛ احساس قدرت و نشستن 
در مقابل شش قدرت جهانی، دفاع از اهداف و 
تثبیت حضور و وجود خود به طرف های مقابل، 
از جمله نقاط قوت مذاکره  کنندگان کشورمان در 
مذاکرات هسته ای بود؛ تدین، مهم ترین نقطه ی 
قوت آقای ظریف  است و بنده مکرر برای شما 
امور خارجه،  ) دیدار وزیر  عزیزان دعا می کنم 
همچنین   )۱۰/۸/۹۴  - انقلاب  رهبر  با  سفیران 
آقای دکتر  فرمودند: وزیر محترم خارجه ی ما، 
ظریف، یک نامه  ی گویایی به مسئول اروپایی 
می نویسند، زیرا وزیر محترم خارجه دکتر ظریف 
باوجدانی  انسان  است،  متدینی  انسان  چون 
مسئولیت  احساس  صاحب  انسان  و  است 
است، خود ایشان هم در رابطه با نقض برجام 
اعتراض را دارند می کنند. ) دیدار مسئولان نظام 
با رهبر انقلاب - ۲۲/۳/۹۶( اما شاید چرایی تاخت 
و تازها به ظریف ریشه در نگاه سیاسیون دارد 
که گمان کرده اند ایشان به دنبال ایجاد چهره 
مطلوب از آمریکاست که امام خمینی ره آن را 
شیطان بزرگ نامیدند، اما چنین نیست زیرا دکتر 
ظریف که سالها در سازمان ملل متحد بوده و 
دیپلماتیک خوانده است  سالها در غرب درس 
بهتر از ما چهره منفعت طلبانه آمریکا را شناخته 
است که در سخنرانی فرمودند امریکایی ها در 
مذاکره می گویند آن چیزی که مال من است 
که مالکیتش برای من است اما چیزی که برای 
باید از منتقدین  اما  توست قابل مذاکره است 
دکتر ظریف پرسید آیا چون آمریکا تمامیت خواه 
از مذاکره  باید  و سلطه گر و استعمارگر است 
کردن با انها ترسید؟! در صورتی که امام خمینی 
ره فرمودند آمریکا هیچ غلطی نمی کند در واقع 
امام خمینی ره به این نکته اشاره کردند که در 
هیچ صورتی نباید از آمریکا و ابرقدرت ها ترسید 
چه در جنگ و چه در مذاکره که مذاکره خودش 
یک جنگ دیپلماتیک است نباید از آمریکا ترسید 
داشته  باور  خودمان  نیروی  و  توان  به  باید  و 
باشیم همانطور که مقام معظم رهبری بارها در 
سخنرانی های متعدد به اعتماد خویش و مردم 
ایران به مذاکره کنندگان اشاره کردند و به مذاکره 
کنندگان فرمودند مواظب دست چدنی آمریکا 
برای  باشید؛ در واقع ما  زیر دستکش مخملی 
سنجش خوب و بد بودن یک سیاستمدار کشور 
انقلاب  آرمانهای  مسیر  در  میزان  چه  اینکه  و 
اسلامی و حفظ منافع مردم حرکت می کند به 
انقلاب  معظم  رهبر  و  خویش  بزرگان  سخنان 
بدانیم  نیست  بد  اما  کنیم  می  رجوع  اسلامی 
سیاستمداران غربی نیز درباره دکتر ظریف چه 
گفتند، به عنوان مثال کیسینجر مشاور اسبق 
امنیت ملی آمریکا در کتابی که تقدیم ایشان 
می کند می نویسد: تقدیم به دشمن قابل احترام، 
ظریف و ترامپ رئیس جمهور آمریکا در نشست 
وزیر  جان کری  بگوید:  شد  ناچار  خود  کابینه 
خارجه اسبق آمریکا در برابر مردی که داشت با 
او مذاکره می کرد هیچ شانسی نداشت اولین باری 
که آن مرد )ظریف( را دیدم، من او را نگاه کردم 
و بعد از سه دقیقه تماشا گفتم امکان ندارد کری 
بتواند از پس مذاکره با این مرد برآید، بعداً دیدم 
همین طور هم شد؛ جان کری وزیر خارجه اسبق 
آمریکا در توصیف دکتر ظریف می گوید: ظریف 
مذاکره  کننده ای سرسخت، حرفه ای، میهن پرست 
و مورد احترام است؛ اما متاسفانه برخی ها در 
داخل کشور گمان می کنند چون دکتر ظریف در 
مذاکره با امریکایی ها خندیده و اصطلاحا روی 
خوش نشان داده است پس به آمریکا و دولت 
مردان غربی اعتماد و علاقه دارد اما دکتر ظریف 
در درس دیپلماسی و مذاکره این نکته را به خوبی 
فهم کرده است همانطور که آمریکایی ها دستان 
پنهان  مخملی  دستکش  زیر  را  خویش  چدنی 
می کنند، دکتر ظریف به عنوان مذاکره کننده 
اسبق و مذاکره کنندگان فعلی نیز باید با لبخند و 
نرمشی قهرمانانه در عین هوشمندی و مسلط به 
مکرهای طرف آمریکایی از حقوق مردم ایران در 
چارچوب آرمانهای انقلاب اسلامی دفاع کنند و 
حتی الامکان تحریم های ظالمانه غربی را از پیش 
پای مردم ایران با توکل به خداوند و با توجه به 
نکات ارزشمند مقام  معظم رهبری بردارند ؛ پس 
با لبخندهای دیپلماتیک ظریف را قضاوت نکنید.

اخبار

وزیر کشور: 
در کابینه دوم دولت از اقوام و 

مذاهب مختلف حضور دارند

وزیر کشور با اشاره به فرآیند انتخاب استانداران 
گفت که شعار جناب آقای رئیس جمهور به طور 

کامل در حوزه وزارت کشور محقق شد.
به گزارش ایسنا، اسکندر مومنی با بیان اینکه 
یاد  دولت  دوم  کابینه  عنوان  به  استانداران  از 
استانداران  کردیم  تلاش  کرد:  اظهار  می شود، 
کارآمد با شاخص های کارآمدی بالا انتخاب کنیم 
و خوشبختانه می توان گفت انتخاب استانداران 
تقریباً تمام شده و جدای از ویژگی های عمومی 
باشند،  داشته  باید  نظام  کارگزاران  همه  که 
شاخص های کارآمدیشان بسیار بالا است و در 

تجربیات قبلی خود موفق بودند.
افزود: فکر می کنم شعار رئیس جمهور  وی 
کامل  طور  به  تقریباً  کشور  وزارت  در  محترم 
مذاهب  و  اقوام  از  حال  هر  به  و  شد  محقق 
مختلف در استانداران که با عنوان کابینه دوم از 

آن ها یاد می شود حضور دارند.
وزیر کشور ادامه داد: بعد از پیروزی انقلاب 
اسلامی، اولین استاندار اهل سنت در کردستان 
انتخاب شد. همچنین اولین استاندار از قومیت 
هموطنان عرب در خوزستان انتخاب شد. اولین 
استاندار بلوچ نیز در سیستان وبلوچستان انتخاب 
شد. فکر می کنم شعار جناب آقای رئیس جمهور 

به طور کامل در حوزه وزارت کشور محقق شد.

دلار و سکه ۲ کانال از دست دادند
واکنش مثبت بازارها به خبر مذاکره

آذر   ۴ روز  می دهد،  نشان  میدانی  بررسی 
هر گرم طلای ۱۸ عیار با افت ۱۲۲ هزار تومانی 

روبه رو شد.
به گزارش فارس دلار دیروز در مرکز مبادله ارز 
و طلا در بخش اسکناس ۵۲ هزار و ۹۲۴ تومان 
و در بخش حواله ۵۱ هزار و ۴۸۳ تومان کشف 
قیمت شد . همچنین یورو دیروز در صرافی ها 
با نرخ توافقی به قیمت ۵۵ هزار و ۱۵۷ تومان 
معامله شد، اسکناس درهم امارات ۱۴ هزار و ۴۱۱ 

تومان ارزش گذاری شد.
فردوسی  میدان  در  ارز  بازار  میدانی  بررسی 
دلالان  توسط  امروز  آزاد  دلار  می دهد ،  نشان 
تومان   ۹۵۰ و  هزار   ۶۷ صرافی ها  مقابل 

قیمت گذاری شد.
قیمت دلار در کانال های تلگرامی نیز ۶۸ هزار 

و ۵۵۰تومان نرخ گذاری شد.
دلار در بازار آزاد بیش از ۱۵۰۰ تومان کاهش 

یافته است.
آخرین قیمت طلا و سکه در بازار

نرخ  به  قدیم  در میدان فردوسی سکه طرح 
تومان دادوستد شد،  ۴۹ میلیون و ۷۲۵ هزار 
همچنین سکه تمام بهارآزادی طرح جدید نیز با 
افت ۲.۳۹ درصدی به قیمت ۵۱ میلیون و ۹۰۵ 
هزار تومان معامله شد و حباب آن کاهش یافت.
دیروز حباب سکه امامی به ۷ میلیون و ۹۰۷ 
هزار تومان و حباب سکه بهارآزادی به ۵ میلیون 
به  بازار  نیم سکه در  تومان رسید؛  و ۷۲۰ هزار 
نرخ ۲۶ میلیون و ۸۰۰ هزار تومان دادوستد شد، 
ربع سکه به قیمت ۱۶ میلیون و ۸۰۰ هزار تومان 
عرضه شد؛ همچنین هر سکه یک گرمی به نرخ 

۷میلیون و ۷۰۰ هزار تومان معامله شد.
با کاهش ۱۲۲  امروز  عیار  هر گرم طلای ۱۸ 
هزارتومانی به نرخ ۴ میلیون و ۵۴۲ هزار تومان 
مثقال  هر  امروز  همچنین  شد ،  قیمت گذاری 
تومان  و ۶۷۰ هزار  میلیون  عیار ، ۱۹  طلای ۱۸ 
هر  نیز  شده  آب  طلای  نرخ  شد؛  نرخ گذاری 

مثقال ۱۹ میلیون و ۶۰۰ هزار تومان بوده است.
)معادل  طلا  اونس  هر  حاضر  حال  در 
قیمت گذاری  دلار   ۲۷۱۲ نرخ  به  ۳۱.۱۳۲گرم(، 

شده است.

در  رسایی  حمید  الاسلام  حجت  نیز  گذشته  روز 
جلسه علنی مجلس شورای اسلامی در تذکری گفت: 
خارجی  سیاست  و  ملی  امنیت  کمیسیون  گزارش 
مجلس درباره اعمال ماده ۲۳۴ مربوط به انتصاب در 
مشاغل حساس در دستور هفته جاری مجلس قرار 

نگرفته است.
وی خطاب به رئیس مجلس شورای اسلامی گفت: 
آقای قالیباف امروز صبح در این رابطه توضیح داد که 
این گزارش اشکال آیین نامه ای داشت که برای اصلاح 
به کمیسیون ارجاع  شده و در دستور جلسه علنی 

 سه شنبه هفته جاری قرار می گیرد.
در واکنش به این صحبت رسایی، قالیباف رئیس 
مجلس شورای اسلامی گفت: بنده گفتم به شرطی 
گزارش کمیسیون امنیت ملی در دستور قرار می گیرد 
شود؛  ارجاع  رئیسه  هیات  به  کمیسیون  گزارش  که 
طبیعتا در غیر این صورت امکان بررسی گزارش وجود 

ندارد.
در ادامه رسایی نماینده تهران در تذکر دیگری با 
اشاره به توییت فضائلی درباره اصلاح قانون تابعیت 
قهری گفت: آقای فضائلی اعلام کرده که سخنگوی 
دفتر رهبری نیستند و مثل بقیه افراد اطلاعاتی داشته 
و گاهی منتشر می کنند اما با توجه به تایید رئیس 
مجلس دیگر صحبت های اعلام شده برای ما به عنوان 

سند محسوب می شود.
وی افزود: آقای فضائلی بیان داشته که آقای مجید 
پزشکیان  دکتر  به  شخصا  »رهبری  گفته  انصاری 
فرمودند با اصلاح قانون درباره تابعیت قهری موافقم. 
معظم له در پی درخواست نظر نسبت به اصلاح قانون 
درباره تابعیت های غیرقهری فرموده اند که مخالفند.« 
لایحه  در  چه  آن  می شود،  مطرح  سوال  این  اکنون 
این موارد است و اصلا در  از  دولت آمده کدام یک 
لایحه دولت اشاره ای به مساله قهری و غیر قهری شده 

است؟
این نماینده مجلس شورای اسلامی بیان کرد: در 
قانون  از  فرزندان  و  همسر  کلمه  دو  دولت،  لایحه 
شده  حذف  حساس  مشاغل  در  اشخاص  انتصاب 
تابعیت  واقع  عالم  در  اساسا  اینکه  بر  مضافا  است 
قهری نداریم لذا می توان گفت لایحه دولت برخلاف 
آن چیزی است که آقای فضائلی بیان کرده و رئیس 

مجلس هم تائید کرده است.
محمدباقر قالیباف رئیس مجلس در پاسخ به این 
تذکر گفت: همان طور که پیش از این گفتم صحبت 
های آقای فضائلی مورد تائید است اما در نهایت اختیار 
انتصاب در  قانون  با مجلس است که لایحه اصلاح 
مشاغل حساس را بررسی کند. بدون شک نظر حضرت 
آقا مورد توجه است و مجلس نیز کار کارشناسی را 

انجام می دهد.
وی مجددا تاکید کرد: فرمایشات حضرت آقا برای 
ما سند است و حتما با توجه بر آن، لایحه را مورد 
رسیدگی قرار می دهد؛ مجلس کار کارشناسی کرده  و 

جمع بندی کارشناسی در صحن بررسی می شود.
به گزارش ایسنا، اخیرا مهدی فضائلی عضو دفتر 
کاربری  حساب  در  انقلاب  رهبر  آثار  نشر  و  حفظ 
اظهارات  به  اشاره  با  ایکس  اجتماعی  خود در شبکه 
معاون  انصاری  مجید  المسلمین  و  حجت الاسلام 
رهبری  بیانات  درباره  رئیس جمهوری  حقوقی 
نوشت: قهری،  تابعیت  قانون  اصلاح  زمینه   در 

پزشکیان  دکتر  به  شخصاً  رهبری  انصاری:  »مجید 
فرمودند با اصلاح قانون درباره تابعیت قهری موافقم.

پ.ن:
۱( این، نقلی صحیح و مربوط به حدود دوماه قبل 

است.
۲(معظم له در پی درخواست نظر نسبت به اصلاح 
که  فرموده اند  غیرقهری  تابعیت های  درباره  قانون 

مخالفند.
 ۳( تصمیم گیری درباره ضرورت اصلاح هر قانونی 

برعهده دولت و مجلس است.
کرده  مخالفت  لایحه  فوریت  با  صرفا  مجلس   )۴

است.«
قانون نحوه انتصاب اشخاص در مشاغل حساس رنگ 

و بوی سیاسی دارد
عزت الله یوسفیان ملا، مستشار و قاضی پیشین 
دیوان عالی کشور که سابقه ۱۶ سال نمایندگی مجلس 
را نیز دارد در گفت و گو با رویداد۲۴ اصل تشکیل 
پرونده در اینباره توسط کمیسیون امنیت ملی را رفتاری 
بدون مبنای قانون خوانده و تاکید دارد که »قانون نحوه 
انتصاب اشخاص در مشاغل حساس مملو از ابهام 

است و رنگ و بوی سیاسی دارد«
درباره  رویداد۲۴  با  گو  و  گفت  در  ملا  یوسفیان 
موضوع تشکیل پرونده در کمیسیون امنیت ملی و 
ارسال آن به دستگاه قضا گفت: تعدادی از نمایندگان 
اطلاعات  وزیر  از  امنیت ملی مجلس  در کمیسیون 
سوال کردند چرا چنین انتصابی صورت گرفته، وزیر 
جواب داده و کمیسیون پاسخ را به قوه قضاییه ارسال 
کرده است، کجای وظیفه یک کمیسیون این است که 
موضوعی که جنبه جرم و کیفری دارد رسیدگی کند و 

آن را به دستگاه قضا بفرستد؟!
او همچنین افزود: خیلی عزل و نصب ها در کشور 
رخ داده بود که محترمانه بررسی می شوند و این شکل 
نبود که وزیر را به کمیسیون بکشانند و بعد پرونده 

تشکیل دهند به قوه قضاییه ارسال کنند.
نماینده دوره های هفتم، هشتم، نهم و دهم مجلس 
شورای اسلامی با بیان این که این رفتار فراقانونی بوده، 
خاطر نشان کرد: نه در ۱۶ سالی که بنده در مجلس 
بودم نه در قبل و بعد از این ایام، هرگز چنین اتفاقی 
رخ نداده است. به فرض محال که مساله جنبه کیفری 
این  به  نیازی  نداشته است، چه  ابدا  می داشته که 

سروصدا یا ورود کمیسیون امنیت مجلس به موضوع 
بوده است؟!

او با اشاره به سابقه برخورد مجلس در ادوار مختلف 
با برخی از وزرا به رویداد۲۴ گفت: در یکی از دولت های 
قبل وزیر کشوری از مجلس رای اعتماد گرفت و بعد 
گفتند این وزیر مدرک تحصیلی مدعی شده را ندارد، 
نه از کسی سوالی شد نه پرونده ای تشکیل دادند، نه 
وزیر اطلاعات و علوم را به مجلس خواستند، در حالی 
که این آقای وزیر خود را دکتر معرفی کرده بود اما بعد 

معلوم شد لیسانس هم ندارد.
یوسفیان ملا در اینباره تاکید کرد: در آن زمان گفتند 
این وزیر از مجلس رای گرفته است و ما به آنچه در 

حوزه وظایف مجلس است رسیدگی می کنیم
ییس پیشین دادگستری و دادستان استان گیلان 
با تاکید بر این که باید مشروح مذاکرات مجلس در 
زمان نگارش و تصویب قانون نحوه به کارگیری افراد 
در مشاغل حساس مورد توجه و بازبینی قرار بگیرد«، 
گفت: منظور قانون گذاری در تفسیر شفاف می شود 
و زمانی می توانیم منظور را شفاف کنیم که مشروح 

مذاکرات را بخوانیم.
او درباره قانون نحوه به کارگیری اشخاص در مشاغل 
حساس توضیح داد: شأن نزول این قانون این بود که 
عده ای پست و مقام گرفتند و بعد به اعتبار آن پست 
مقام برای فرزندانشان تابعیت گرفتند و این افراد نباید 

دیگر در مشاغل حساس مشغول به کار شوند.
یوسفیان ملا در تشریح مخاطبان این قانون گفت: 
یک نفر بدون ارتباط با کشورهای خارجی، معاون وزیر، 
مدیرکل و وزیر شد و بعد به اعتبار این پست جدیدی 
که گرفته، از این فضا استفاده کرد و برای فرزندانش 
تابعیت گرفت یا سفر به هر کشوری را برای خودش و 

خانواده اش تسهیل کرده است.
یوسفیان ملا درباره وضعیت و ابهام مطرح شده از 
جانب منتقدان مبنی بر تولد فرزند یا فرزندان محمد 
جواد ظریف در آمریکا نیز گفت: این موضوع از مساله 
ادعای دروغ یک وزیر درباره مدرک دکتری خود که 
بدتر نیست، کسی هیچ کاری به وزیری که دروغ گفته 

بود نداشت و حتی عزل نشد اما حالا برای برکناری 
رای  هم  مجلس  از  معاونت  برای سمت  که  ظریف 

نگرفته ، فشار می آورند.
با  کشور  عالی  دیوان  پیشین  قاضی  و  مستشار 
مساله  از  فارغ  ها  حقوقدان  اکثر  با  که  این  بیان 
شخص ظریف بر موضوع تاکید و نیت قانون گذار بر 
سوءاستفاده از موقعت شغلی برای گرفتن اقامت برای 
فرزندان تاکید داشتند«،  گفت: اقامت و تابعیت است 
شامل تابعیت قهری نمی شود و این قانون ناقص است 
و حتما نیاز به تفسیر دارد ایا قهری و غیرقهری تفاوتی 

ندارد و یا عطف به ماسبق نمی شود.
وی با تاکید بر این که بر اساس قانون مدنی تفسیر 
قانون باید در دادگاه به نفع متهم و در امور اداری 
به نفع ارباب رجوع همچنین خاطرنشان کرد: تفسیر 
قانون باید به نفع فرد باشد، اگر در دادگاه است قانون 
باید به نفع متهم تفسیر و اگر در ادارات دولتی است 
باید به نفع مراجعه کننده یا اگر کارمند است به نفع 
کارمند باشد و همه یاد از این رویه قانونی تبعیت کنند.

قانون نحوه انتصاب اشخاص در مشاغل حساس 
رنگ و بوی سیاسی دارد و پای تسویه حساب در میان 

است
یوسفیان ملا با اشاره به اظهارات مطرح شده علیه 
گفت:  همچنین  اخیر  روزهای  و  ظریف  و  پزشکیان 
»بنده در اخبار خواندم که نماینده محترمی گفته بود 
که »ما امضا جمع و شکایت می کنیم و رییس جمهمور 
۱۵ سال حبس می شود«، این ها همه می رسانند که 

مساله سیاسی است.
وی تاکید کرد: بنده به عنوان کسی که قاضی دیوان 
کشور بودم عرض می کنم که هم بنده و هم قضات 
دیگری که با ایشان صحبت کردم ، معتقدیم که یک 

تسویه حساب سیاسی در حال انجام است.
مستشار و قاضی پیشین دیوان عالی کشور همچنین 
خاطر نشان کرد: مسئولیت اجرای قانون اساسی با 
رییس جمهور است و مساله تابعیت در قانون اساسی 
و مدنی ما صریح است و فلذا باید آقایان توجه کنند که 

این رفتارها رنگ و بوی سیاسی دارد.

جمهوری  متقابل  پاسخ  گفت:  اسلامی  شورای  مجلس  رئیس 
اسلامی به استفاده سیاسی از شورای حکام آژانس بین المللی انرژی 
اتمی، آغاز راه اندازی مجموعه ای از سانتریفیوژهای جدید و پیشرفته 

است.
چهارم   - یکشنبه  روز  محمدباقرقالیباف  »انتخاب«،  گزارش  به 
آذرماه - در صحن علنی مجلس شورای اسلامی و نطق پیش از 
دستور خود، فرا رسیدن سالروز تاسیس سازمان بسیج مستضعفین 
را تبریک گفت و افزود: رویکرد غیرواقع بینانه، سیاسی و مخرب 
سه کشور اروپایی و آمریکا منجر به صدور قطعنامه ای غیرموجه و 
غیراجماعی درباره برنامه صلح آمیز هسته ای ایران در شورای حکام 

آژانس بین المللی انرژی اتمی شد.
رئیس مجلس شورای اسلامی گفت: سه دولت اروپایی و آمریکا، 
فعالیت های صلح آمیز هسته ای کشورمان را، بهانه ای برای اقدامات 
نامشروع خود قرار داده و اعتبار و استقلال آژانس را با بدعهدی 
و بی صداقتی زیر سوال می برند و فضای سازنده ایجاد شده برای 

تقویت تعاملات ایران و آژانس را غبارآلود می کنند.
سوء  این  به  اسلامی  جمهوری  متقابل  پاسخ  کرد:  اضافه  وی 
استفاده سیاسی از شورای حکام آژانس بین المللی انرژی اتمی، 
از  مجموعه ای  اندازی  راه  و  گرفت  قرار  کار  دستور  در  بلافاصله 

سانتریفیوژهای جدید و پیشرفته آغاز شد.
رئیس قوه مقننه با بیان اینکه ادامه این قبیل اقدامات سیاسی 
و غیرسازنده باعث می شود، کشورها برای حفظ امنیت ملی خود، 
امید  پیدا کنند، گفت:  آژانس سوق  از  اقدامات خارج  به سمت 

است این سازمان و سران کشورهایی که با مخالفت خود در صدور 
قطعنامه اخیر، حافظ و حامی استقلال عمل و اعتبار فنی آژانس 

هستند، به سلطه ظالمانه سه کشور اروپایی و آمریکا پایان دهند.
رژیم صهیونیستی منفورین و منزوی ترین در جهان است

رئیس مجلس شورای اسلامی با اشاره به صدور حکم بازداشت 
دیوان عالی کیفری بین المللی برای نتانیاهو نخست وزیر و گالانت 
المللی  بین  کیفری  دیوان  رژیم صهیونیستی گفت:  وزیر جنگ 
سرانجام حکم بازداشت دو تن از بزرگترین جنایتکاران جنگی تاریخ 

معاصر یعنی سران قاتل رژیم نامشروع صهیونیستی را صادر کرد.
قالیباف با بیان اینکه این حکم انسانی نخستین حلقه از زنجیره 
اقداماتی است که سران جنایتکار رژیم را در پیشگاه مردم جهان 
لبنان محاکمه  و  به نسل کشی و جنایت جاری در غزه  نسبت 
می کند، تصریح کرد: دیگر رسانه های وابسته آمریکایی نمی توانند 
جنایات آن ها را لاپوشانی کنند. همچنین مردم جهان برخلاف سران 
آمریکا برای جنایتکاران دست نمی زنند و هر روز بیشتر از دیروز 
و سرافکنده خواهند  را در وجدان عمومی جهانی مفتضح  آن ها 

ساخت.
وی یادآور شد: اکنون رژیم صهیونیستی هم منفور و هم منزوی  
است و ۸۰ سال دروغگویی و سفیدشویی جنایت های فجیع این رژیم 
بی اثر شده است که این ثمره خون ده ها هزار شهید غزه و لبنان 
و فرماندهانی همچون سیدحسن نصرالله، شهید قاسم سلیمانی، 
اسماعیل هنیه و یحیی سنوار است. به یاری خدا جوانان آزاده و 
عدالت خواه جهان تحقق آرمان های آزادی قدس شریف را خواهند 

دید.
ایران در کنار کشور دوست خود پاکستان است

قالیباف حادثه تلخ شهادت جمع کثیری از شهروندان پاکستانی 
در حمله تروریستی را به دولت و ملت پاکستان به ویژه خانواده های 
داغ دار شهدای مظلوم این حادثه تسلیت گفت و برای مجروحان 

آرزوی شفای عاجل مسالت کرد.
وی اضافه کرد: جمهوری اسلامی ایران همچون گذشته در کنار 
کشورهای دوست و برادر پاکستان خواهد بود تا با گسترش امنیت 
در سطح منطقه از تکرار چنین حوادثی در هر شکل جلوگیری شود.

هدف بسیج خوشبختی ایران و ایرانی  است
رئیس مجلس شورای اسلامی با اشاره به سالروز تشکیل بسیج 
مستضعفین به فرمان حضرت امام تصریح کرد: امام امت فرمود من 
به خلوص و صفای بسیجیان غبطه می خورم و از خداوند می خواهم 
مرا با بسیجیان محشور کند. این اخلاص همان روحیه ای است که 

بر اساس آن بسیج پشتیبان انقلاب است.
وی افزود: بدون بسیج و در واقع همان میدان داری مردم، انقلاب 
اسلامی عمر کوتاهی می داشت و در میان توطئه های داخلی و 
خارجی شکست می خورد. به تعبیر رهبر معظم انقلاب تا بسیج 

هست جمهوری اسلامی از سوی دشمنان تهدید نخواهد شد.
رئیس مجلس شورای اسلامی هدف بسیج را خوشبختی ایران و 
ایرانی  دانست و گفت: بسیج در این راه در مقابل هرگونه انحرافی از 

مسیر درست می ایستد.

مشکل محمد جواد ظریف است؟

ادامه اختلاف نظرها بر سر اصلاح قانون تابعیت قهری
گروه سیاسی- در روزهای اخیر مساله حضور ظریف در دولت و تک و پاتک دولت و مجلس در موضوع اصلاح قانون انتصاب اشخاص در مشاغل حساس 

و مساله تابعیت قهری با واکنش های زیادی همراه شده است.

راه اندازی سانتریفیوژهای پیشرفته را در پاسخ به قطعنامه شورای حکام آغاز کردیممحمد باقر قالیباف: 

کسی هیچ 
کاری به وزیری 
که دروغ گفته 

بود نداشت 
و حتی عزل 
نشد اما حالا 

برای برکناری 
ظریف که برای 

سمت معاونت از 
مجلس هم رای 
نگرفته ، فشار 

می آورند

معاون اول رئیس جمهور در مراسم گرامیداشت هفته بسیج که با حضور 
بسیجیان نهاد ریاست جمهوری برگزارشد گفت: مهمترین شعاردولت چهاردهم، 
»وفاق ملی« است و اگر بسیجیان عزیز  برای عینیت بخشیدن به این شعار که 
مورد تایید مقام معظم رهبری است، تمام قد به میدان بیایند، مسلما می توانیم 

ازشرایط سخت عبور کنیم.
به گزارش ایسنا، در این مراسم که عصر امروز ) یکشنبه( برگزار شد، دکتر 
عارف با ابراز خوشحالی از حضوردر جمع بسیجیان نهاد ریاست جمهوری و 
ادای احترام به روح بلند شهدای انقلاب اسلامی گفت: جمهوری اسلامی به 
گواه تمامی تحلیلگران و صاحبنظران دنیا، »مردمی ترین« انقلاب جهان است، 
رهبری این انقلاب بزرگ در مبارزه با پهلوی، بر عهده شخصیتی معنوی و آگاه 
بود که در قلب و روح تمامی مردم ایران جای داشت، طبیعی است که چنین 

انقلابی با چنین مختصاتی، پشتوانه قوی مردمی دارد .
معاون اول رئیس جمهور افزود: درپیروزی انقلاب اسلامی ، نقشی که رهبری 
انقلاب برای خود قائل بودند نمایندگی مردم بود و این نقش را در فرمایشات 
حضرت امام)ره( که در بهشت زهرا)س( بیان کردند و از نمایندگی مردم در 

سرنگونی حکومت دیکتاتور پهلوی  سخن گفتند به وضوح می توان دید .
دیگر،  کشورهای  به  وابستگی  بدون  ایران،  اسلامی  انقلاب  افزود:   عارف 
ابرقدرت ها و یا جریانات سیاسی دنیا، به پیروزی رسید و به این دلیل مستقل 

ترین انقلاب دنیا است و البته یک انقلاب فرهنگی بود، در سال های ابتدایی، 
دست اندرکاران حکومت، تجربه حکومتی و تجربه اداری نداشتند اما با تکیه بر 
پشتوانه مردمی، جمهوری اسلامی به موفقیت رسید، در حالی که اگر نقش 
مردمی از انقلاب کنار گذاشته شده بود، اکنون چیزی از انقلاب باقی نمانده بود.
معاون اول رئیس جمهور در ادامه سخنان خود با بیان اینکه بسیج از تمامی 
نیروهای مردمی دنیا متمایز است افزود: در تمامی سال های پس از پیروزی، 
عنایات الهی را در حرکت روبه جلوی انقلاب می توان دید و یکی از این عنایات 
ویژه خداوندی، فرمان حضرت امام )ره( برای تشکیل بسیج بود و نقطه کلیدی 
محبوبیت بسیج این بود که بدون وابستگی به گروه بندی ها شکل گرفت و از 
بالاترین رده ها تا مسئولیت های عادی، در دست خود مردم بود و حتی عالی 
ترین فرماندهان دوران دفاع مقدس از خود مردم بودند و توسط همین مردم 
انتخاب می شدند. عارف افزود: بسیج از دل مساجد برخاسته بود و بواسطه 
همین پشتیبانی بود که در همه سال های مقابله با گروهک ها، در اوج جنگ تمام 
عیار تحمیلی و در۸ سال دفاع مقدس و وقایع پس از آن ، این بسیج بود که تمام 

قد در مقابل دشمنان ایستاد.
وی با تقدیر از تمامی نیروهای مسلح که مردانه در جنگ ایستادند و مقاومت 
کردند گفت: با این وجود اگر بسیج از این نیروهای قدرتمند بیرون کشیده می 

شد، چه باقی می ماند؟

عارف افزود: در طی دهه های گذشته، نقش بسیج هر روز پررنگ تر و بیشتر 
شده است و اکنون نیز با گذشت چهار دهه از پیروزی انقلاب اسلامی، همان 
نیازها به بسیج وجود دارد و تنها، »خط مقدم« تغییر کرده است، اکنون خط 
مقدم، تلاش شبانه روزی برای تحصیل، کار و خدمت به مردم است، اینکه در 

تمام ساعات در فکر کمک به مردم کشورمان باشیم.
معاون اول رئیس جمهور افزود: اکنون شگردهای دشمن پیچیده تر شده  
و شیوه مبارزه، با روش های دهه ۶۰ متفاوت شده است، اکنون برای بسیجی 
بودن، مهمترین مسأله این است که مقتضیات زمان را درک کرد تا بتوان آگاهانه 
با دشمن مقابله کرد. عارف با اشاره به شعار »وفاق ملی« دولت چهاردهم گفت: 
اکنون وظیفه بسیج، ایجاد وفاق بین نیروهای نظام است، وفاق ملی ای که مورد 

تایید مقام معظم رهبری است و رمز پیروزی و رمز ماندگاری ملت ماست.
وی در ادامه گفت: شکی نیست که اگر بسیج و بسیجی به دنبال خط یا جریان 
سیاسی خاصی برود، بالاترین ظلم را به نظام کرده است، تفکرانقلاب اسلامی، 

اصل است و تنها این تفکر باید دنبال شود .
عارف با اشاره به اعتماد و اعتقاد جامعه ایرانی به نام بسیج گفت: اگر بسیجی 
بخواهد جز راهبردهای انقلاب به دنبال خط کشی های سیاسی برود باید از 

بسیج بیرون بیاید و بگوید می خواهم فردی سیاسی و خطی باشم.
معاون اول رئیس جمهور در پایان سخنان خود خطاب به بسیجیان نهاد 

الگو هستید و می توانید  ریاست جمهوری گفت: شما بسیجیان در جامعه 
پیشتاز وفاق باشید تا همه با هم فارغ از اینکه در چه جایگاهی هستیم، قدمی 
برای اعتلای نظام جمهوری اسلامی، پاسخ به مطالبات مردم و نشان دادن 

ظرفیت های انقلاب اسلامی برداریم.

عارف در مراسم گرامیداشت هفته بسیج:
برای بسیجی بودن مهمترین مسأله درک مقتضیات زمان است
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